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HALLITUKSEN KOKOUS 2/2025 
  
Aika:  6.2.2025 kello 18:00 
Paikka: Etäkokous Jitsi Meet -yhteydellä 
  
Läsnä: Pekka Viitasalo, puheenjohtaja 

Robert Bjurström 
 Christer Björkman 
 Jyri Koskinen 
 Jarmo Laakso 

Milena Moliis 
Fred Sundwall 
Finn Wardi, poistui 18.08 §6 
Hulda Nyberg, toiminnanjohtaja 
Timo Sairanen, toimistosihteeri 

 
 
Pöytäkirja 

1. Kokouksen avaus 
Kokous avattiin kello 18:00. 
 

2. Kokouksen päätösvaltaisuus 
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.  
 

3. Kokouksen sihteerin ja pöytäkirjantarkastajien valinta 
Sihteerinä toimii Timo Sairanen. Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Milena Moliis ja Jyri Koskinen. 
 

4. Esityslistan hyväksyminen 
Esityslista hyväksyttiin (Liite 1)  
 

5. Hangon Bridgeviikko 2025 
Finn Wardi esitteli Hangon Bridgeviikon tila- ja kahvilatilanteen. Mikäli valitsemme Hangon 
kaupungintalon pelitilaksi, on neljä ravintolaa ollut kiinnostuneita järjestämään tarvittavat kah-
vilapalvelut. Pelitilasta pitää maksaa Hangon kaupungille pientä vuokraa (noin reilu 100 €/ 
päivä eli noin 1000 € viikko).  
Lounasravintola Beurreltä ei toistaiseksi ole tullut tarjousta.  
Finn Wardi koostaa arvion vaihtoehtojen hyvistä ja huonoista puolista. 
 
Lisätään työlistalle Hangon ohjelma. Päävastuu Hulda Nyberg, Timo Sairanen avustaa. Valmis 
esitys tuodaan kokoukseen 3/2025. 
 

6. Pohdi ja viihdy 
Hulda Nyberg esitteli projektin tilanteen. Projekti etenee hyvin. Tällä hetkellä käynnissä on 
pieni pilottiohjelma Memmu Viitasalon vetämänä. Projektille etsitään yhteistyökumppaneita, 
mahdollisesti hyvinvointijärjestöistä.  
Projektiin ja sen rahoitukseen liittyvä tapaaminen Opetus- ja kulttuuriminiteriön kanssa on yhä 
auki. Fred Sundwall on yhteydessä ministeriöön tapaamisen sopimiseksi. Pohdi ja viihdy -pro-
jektin työryhmä ilmoitti kaikkien aikojen olevan sopivia. 
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EBL ja WBF ovat luvanneet projektille taloudellista tukea. Kuluja tulee syntymään mm. mai-
nonnasta, materiaalista, ohjaajien palkkioista ja SBL:n työntekijöiden työtunneista.  Tuen saa-
misen edellytyksenä on projektin etenemisen ja kulujen raportointi.   
 

7. Talousasiat 
Fred Sundwall esitteli taloustilanteen. Edellisen vuoden tilinpäätös on lähes valmis. Tulopuo-
lella pelimaksujen tuotoissa jäimme hieman budjetoidusta. Bridge Areenan vuokratuloissa oli 
hienoista elpymistä. Tukipuolella saimme liitolle myönnetyt tuet. Menoissa onnistuimme sääs-
tämään kautta linjan. Kokonaisuudessaan tilikauden 2024 tulos on noin 10 000 – 15 000 € yli-
jäämäinen. 
 

8. Kansainväliset asiat 

 
 

9. Suomen Cup -palkitseminen 
Perinteisesti Suomen Cupin finalistit on palkittu osallistumisella Baltic Cup -joukkuekilpai-
luun. Nyt turnausta ei enää järjestetä.  
Keskusteltiin finalistien palkitsemisen vaihtoehdoista. Yhtenä vaihtoehtona nähtiin maaottelut 
Viron joukkueiden kanssa Tallinn Bridge Festivalilla ja Hangon Bridgeviikolla. 
Siirrettiin asia tehtävälistalle, vastuuhenkilönä Hulda Nyberg. 
 

10. Kurinpitosääntöjen päivitys 
Pekka Viitasalo kertoi projektin etenemisestä. Asia on hoidossa ja etenee. Vain pieniä aikatau-
luongelmia. 
 

8.1 Maajoukkueasiat 
• Senioriluokan maajoukkue 14.-16.3. RealBridgessä pelattavaan PM-kilpailuun.  

Karsintaan ilmoittautui yksi joukkue.  
Vahvistettiin maajoukkueeksi joukkue Salonen: Jari Salonen, Kauko Koistinen, Jouko Pa-
ganus, Markku Pekkinen, Olli Puurtinen ja Pekka Viitasalo. 

• Mixed-luokan maajoukkue 14.-16.3. RealBridgessä pelattavaan PM-kilpailuun. 
Toiminnanjohtaja on avannut karsinnan ja tiedottanut siitä pelaajille. 

• Naisten luokan maajoukkue Islannissa 4.-8.6. pelattavaan PM-kilpailuun. 
Naisten luokan karsintaan ilmoittautui yksi joukkue.  
Vahvistettiin maajoukkueeksi joukkue Piraija: Pia Erkkilä, Raija Tuomi, Elina Laukkanen, 
Mirja Mäntylä, Meri Korhonen ja Anni Mäkelä. 

• Avoimen luokan maajoukkue Islannissa 4.-8.6. pelattavaan PM-kilpailuun. 
Avoimen luokan karsintaan ilmoittautui kaksi joukkuetta. Karsinnan voitti joukkue Salo-
nen. Joukkueessa pelasivat Vesa Fagerlund, Jouni Juuri-Oja, Clas Nyberg ja Kauko Koisti-
nen. Joukkue on pyytänyt saada täydentää joukkuetta Jari Salosella. Tämä täydennys so-
pii hävinneelle joukkueelle. 
Vahvistettiin joukkue Salonen avoimen luokan maajoukkueeksi. 
 

8.2 Tiedoksi 
WBF:n puheenjohtaja Jan Kamraksen toimet on siirretty ensimmäiselle varapuheenjohtaja 
Ben Thompsonille. Siirto johtuu Kamraksen sairastumisesta. SBL:lle luvatut taloudelliset 
tuet viivästynevät hieman tämän takia. 
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11. MP-jako koti- ja ulkomaisista kisoista 
Milena Moliis esitteli. Projekti on kokoontunut kerran ja tutkinut silloin SBL:n mestaripisteiden 
jakoperusteet. Kotimaisissa jakoperusteissa on jonkin verran korjailtavaa, etupäässä jouk-
kuekilpailuissa pelattavien jakojen määrän suhteen. Nykyistä 33% jakomäärää pidetään vähäi-
senä. Keskusteluissa on käyty läpi myös MP-jako 2016 -taulukon puutteita. On myös selvitetty 
mahdollisuus päivittää Magic Contestin MP-taulukko. 
Ulkomaisten kilpailuiden osalta kannatetaan hallituksen esitystä. Valmistelussa on kuitenkin 
kompromissiratkaisu sekä kaikille pelaajille että erityisesti juniorijoukkueille.  
Seuraavaan kokoukseen tuodaan pohjaesitys. 
 

12. Hallintomallin kehitys 
Käytiin keskustelua aiheesta. Tarve muutoksille on olemassa. Asia ei ole päivänpolttavan kii-
reellinen. Päätettiin määräajaksi syyskokous 2025. 
 

13. Nettisivujen uudistamisprojekti 
Robert Bjurström esitteli tilanteen. Projekti etenee. Uusien sivujen rakennetta  on hahmoteltu 
ja vanhan sivuston materiaaliin on tutustuttu. Suunnitteilla on palaveri SBL:n webmaster Kari 
Patanan kanssa. Juniorisivusto päivitetään helmikuussa.  
Ongelmana työryhmä on miettinyt nykyisen sivuston valtavaa informaation määrää ja sen siir-
tämistä arkistoihin ja/tai vanhaan sivustoon. Käyttäjiltä toivotaan palautetta siitä mikä on eri-
tyisen tärkeää ja toimivaa sekä myös nykyisen sivuston turhakkeista. 
 

14. KKOR asiat - SM-kisojen kehitys 
Hulda Nyberg esitteli. Ohjausryhmä on koottu ja siihen on saatu heterogeeninen pelaaja-
ryhmä, jolta toivotaan tuoreita ajatuksia. Ohjausryhmään kuuluvat Hulda Nyberg (pj), Pekka 
Viitasalo (hallituksen seurantajäsen), Elina Laukkanen, Aapo Nieminen ja Marko Tallgren. 
KKOR jäsenet ovat rekrytoinnin yhteydessä selvittäneet homman laatua ja tavoitteita. Helmi-
kuussa ryhmä pohtii aktiivisesti nykyisiä SM-kilpailuja, niiden tarpeellisuutta, muutostarpeita 
ja mahdollisuuksia. Esitys SM-kilpailuiden uudistamisesta (vuodelle 2026) on tavoitteissa 
saada hallitukselle toukokuussa.  
Ongelmaksi katsottiin yhteisen ajan löytäminen.  
 

15. Sosiaalisen bridgen harrastustapahtumien kehitys 
Hulda Nyberg esitteli. Projekti nimettiin uudelleen Kivat-pelit projektiksi. Ryhmä on kokoontu-
nut kerran ja siihen on pyydetty mukaan kaksi jäsentä. Toinen heistä on jo ryhmään lupautunut.  
Ryhmä on laatinut pääsiäisbridgen joukkuekilpailuun tasoitusjärjestelmän ajatuksella ”Joukkis 
kuuluu kaikille”. Hallitus hyväksyi esityksen. (Liite 2) 
Ryhmä on aloittanut bridge-risteilyn valmistelun 24.-25.5. Tämän järjestelyt ja käytännöt tulee 
saada valmiiksi helmikuun aikana. 
Ongelmana on risteilytarjouksen puuttuminen lupauksista huolimatta. 
 

16. Tuki kurssilaisten integroimiselle kerhoihin 
Christer Björkman esitteli. Mitään konkreettista ei ole vielä tapahtunut. Suunnitelmissa on 
saada tuloksia alkuvuonna 2026. Tämän vuoden lopulla tehtäviä voisi ehkä pilotoida jossain 
kerhossa.  
Suunnitelmana on luoda yhteydet kerhoihin ja kurssien vetäjiin, järjestää haastatteluja ja/tai 
kysely kurssien vetäjille ja osallistujille. Liiton nettisivujen katsotaan olevan tärkeässä roolissa 
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infopisteenä ja yhteystietopankkina. Suunnitelmissa on myös ottaa yhteyttä Ruotsiin ja Viroon 
heidän toimintamalleistaan.  
 

17. Bridge Areenan asiat 

 
18. Liiton virallisten ohjelmien päivitykset 

SBL:n Yhdenvertaisuus- ja tasa-arvosuunnitelma sekä Vastuullisuusohjelma, mukaan lukien 
Antidoping ja kilpailumanipulaatio, on päivitettävä. Lisätään työlistalle, vastuuhenkilö Fred 
Sundwall. Määräaika syyskokous 2025. 
 

19. Jäsenkysely 2025 
Tehtävä ei ole edennyt ajanpuutteen vuoksi. Valttiin Pekka Viitasalo uudeksi vastuuhenkilöksi 
sekä Hulda Nyberg ja Milena Moliis ryhmän jäseniksi. 
 

20. Bridgeliigan sääntöjen päivitys 
Timo Sairanen esitteli. Projekti on edennyt hyvin. Säännöistä on kirjoitettu uusi versio, jonka on 
käynyt läpi ja osaltaan hyväksynyt Mauri Saastamoinen. Säännöt on toimitettu kilpailutoimi-
kunnan käsiteltäväksi. Käsittelyn jälkeen tehdään mahdolliset muutokset ja muotoillaan lopul-
linen versio SBL:n hallituksen hyväksyttäväksi. Valmis esitys tuodaan kokoukseen 3/2025. 
 

21. Junioritoimikunnan asiat 
Jyri Koskinen esitteli. Junioritoiminnassa on vain 10-15 aktiivista nuorta. Lisäksi on muutama 
mm. armeijassa. Kerhoille toimitettuun kyselyyn on tullut erittäin vähän vastauksia. Toimisto-
sihteeri lähettää sen uudelleen kerhojen yhteyshenkilölle. 

17.1 Uudistukset 
• Inva-WC:n oviaukon levennys on valmis. 
• Käytävävalaistuksen urakkatarjous on toimitettu. 11 valaisinta asennettuna, vanhat 

poistettu sekä poisvietynä. Hinta1380,50 € sis alv 25,5% 
• Toimistojen kattorakenteissa olevat ylimääräiset levyt poistettu. 
• Tällä hetkellä ei ole tarvetta muihin korjauksiin. 
• Palotarkastusraportti on löytynyt eikä siinä ollut mitään huomauttamista Bridge Aree-

nan osalta. 
• Bridge Areenan toimitusjohtaja Jesse Jäkärän kanssa on sovittu, ettei hän hyväksy lisä-

töitä kenenkään suosituksesta tai määräyksestä, vaan hän alistaa tehtävät Bridge Aree-
nan hallituksen käsiteltäväksi. Pienissä, arvoltaan vähäisissä, korjauksissa hän voi an-
taa luvan edetä ilman hallituksen hyväksyntää. 
 

17.2 Vuokrasopimuksen tilanne 
• Yksi Bridge Areenan toimistotila on vuokrattu. 
• Suomen Shakkiliitto vaatii Bridge Areenan paloturvallisuusraportin nähtäväkseen en-

nen päätöstä vuokrasopimuksen hyväksymisestä. Vuonna 2021 laadittu raportti on luo-
vutettu Suomen Shakkiliitolle. 

• Keskusteluissa Suomen Shakkiliitto ja Helsingin Shakkiliitto ovat antaneet ymmärtää, 
että joku jatkaa Bridge Areenan vuokralaisena. Torstaina 13.2. on neuvottelu vuokraso-
pimuksesta, jossa SBL tarjoaa sopimusta määräaikaisena vuoden 2026 loppuun 
saakka jatkuen toistaiseksi 4 kuukauden irtisanomisajalla. 
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Bridgen viemistä ylä- ja alakouluihin on alustavasti suunniteltu pääkouluttaja Antti Saarisen 
kanssa. 
Juniorileiri järjestetään 5.-7.9. Kurussa. Tarjouspyyntö on tehty ja vastausta odotetaan. Tällä 
joukolla juniorileiri tuskin on kovin suuri. 
Junioribridgen verkkosivut uudistetaan. Sivustolle tuotetaan materiaalia junnubridgestä, kilpai-
luista, koulutuksesta, oppilaitosprojektista ja ylipäänsä junioribridgen näkyvyydestä. 
Junioritoimikunta arvioi vuosibudjettinsa olevan 7750 € ja lisäksi yksi kilpailumatka Latviaan. 
 

22. Senioritoimikunnan asiat 
Hulda Nyberg esitteli. Senioritoimikunta aloittaa senioreille suunnatun päiväpelin maanantai-
sin kello 12 RealBridgessä. Kilpailussa on noin 20 jakoa 3 € pelimaksulla. Kilpailun tulokset jul-
kaistaan Seniorisivuilla. 
 

23. Muiden toimikuntien asiat 
Alueohjausryhmä, kilpailutoimikunta ja lakitoimikunta raportoivat: ei aktiivista toimintaa, ei 
suunnitelmia, ei ongelmia. 
 

24. Tehtävälista 
Tehtävälista käytiin läpi ja päivitettiin. (Liite 3) 
 

25. Muut asiat 
Ei ollut. 
 

26. Seuraava kokous 
Seuraava kokous järjestetään torstaina 6.3.2025 kello 18:00. 
 

27. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 20:03 

 

Pöytäkirjan vakuudeksi 13.2.2025 

 

 

Pekka Viitasalo   Timo Sairanen  

Puheenjohtaja   Sihteeri 

 

Pöytäkirjantarkastajat 

 

Milena Moliis    Jyri Koskinen. 
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HALLITUKSEN KOKOUS 2/2025 
  
Aika:  6.2.2025 kello 18:00  
Paikka: Etäkokous Jitsi Meet -yhteydellä,  
kokouslinkki:  https://meet.jit.si/SBLhallituksenlinkki2025 
 
  
Kutsutut: Pekka Viitasalo, puheenjohtaja 

Robert Bjurström 
 Christer Björkman 
 Jarmo Laakso 
 Jyri Koskinen 

Milena Moliis 
Fred Sundwall 
Finn Wardi 
Hulda Nyberg, toiminnanjohtaja 
Timo Sairanen, toimistosihteeri 

 
 
ESITYSLISTA 

1 § Kokouksen avaus 
 

2 § Kokouksen päätösvaltaisuus 
 

3 § Kokouksen sihteerin ja pöytäkirjantarkastajien valinta  
 

4 § Esityslistan hyväksyminen (Liite 1 tämä dokumentti) 
 

5 § Hangon Bridgeviikko 2025 
 

6 § Pohdi ja viihdy 
 

7 § Talousasiat 
Fred Sundwall kertoo talouden tiulanteen. 
 

8 § Kansainväliset asiat 
8.1 Maajoukkueasiat – Hulda Nyberg 
Vahvistetaan senioriluokan maajoukkue PM-kilpailuun, joka pelataan RealBridgessä 14.-
16.3.2025. 
Karsintaan ilmoittautui yksi joukkue. 
Joukkue Salonen: Jari Salonen, Kauko Koistinen, Jouko Paganus, Markku Pekkinen, Olli 
Puurtinen ja Pekka Viitasalo 
Samaan aikaan järjestetään mixed-luokan PM-kilpailu, myös RealBridgessä. Toiminnanjohtaja 
on avannut karsinnan ja tiedottanut siitä pelaajille. 
Vahvistetaan naisten- ja avoimen luokan maajoukkueet Islannissa 4.–8.6. pelattaviin PM-
kilpailuihin. 
Naisten karsintaan ilmoittautui yksi joukkue. 
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Joukkue Piraija: Pia Erkkilä, Raija Tuomi, Elina Laukkanen, Mirja Mäntylä, Meri Korhonen ja Anni 
Mäkelä. 
Avoimen karsintaan ilmoittautui kaksi joukkuetta, joista voiton vei joukkue Salonen.  
Joukkueessa pelasivat Vesa Fagerlund, Jouni Juuri-Oja, Clas Nyberg ja Kauko Koistinen. 
Joukkue on pyytänyt saada täydentää joukkuetta Jari Salosella. Tämä täydennys sopii 
hävinneelle joukkueelle. 
 
8.2 Tiedoksi - Finn Wardi 
WBF:n puheenjohtaja Jan Kamraksen toimet on siirretty ensimmäiselle varapuheenjohtaja Ben 
Thompsonille. Siirto johtuu Kamraksen sairastumisesta.  
SBL:lle luvatut taloudelliset tuet viivästynevät hieman tämän takia. 
 

9 § Suomen Cup – palkitseminen 
Suomen Cupissa on ollut palkintona voittajalle ja toiseksi tulleelle joukkueelle edustusoikeus 
Baltic Cup turnaukseen, sekä taloudellinen tuki (pelimaksu+ 500 € (1.) 300 € (2.)) 
Baltic Cup on päätynyt tiensä päähän, koska halukasta järjestäjää ei ole löytynyt. 
Alustavia keskusteluja on käyty Viron kanssa mahdollisesta maajoukkuevaihdosta Tallinn 
Bridge Festivalin ja Hangon Bridgeviikon kanssa. 
Päätetään asiassa etenemisestä. 
 

10 § Kurinpitosääntöjen päivitys 
Pekka Viitasalo 
 

11 § MP-jako koti- ja ulkomaisista kisoista 
Timo Sairanen 
 

12 § Hallintomallin kehitys 
Liiton toimintasääntöjen päivitys. 
Fred Sundwall 
 

13 § Nettisivujen uudistamisprojekti 
Robert Bjurström 
 

14 § KKOR asiat - SM-kisojen kehitys 
Hulda Nyberg 
 

15 § Sosiaalisen bridgen harrastustapahtumien kehitys 
Hulda Nyberg 
 

16 § Tuki kurssilaisten integroimiselle kerhoihin 
Christer Björkman 
 

17 § Bridge Areenan asiat 
15.1. uudistukset – Jarmo Laakso 
15.2. vuokrasopimuksen tilanne – Pekka Viitasalo 
 

18 § Liiton virallisten ohjelmien päivitykset 
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* Yhdenvertaisuus- ja tasa-arvosuunnitelman päivitys - Fred Sundwall 
* Vastuullisuusohjelman päivitys – Fred Sundwall 
 

19 § Jäsenkysely 2025 
Milena Moliis 
 

20 § Bridgeliigan sääntöjen päivitys 
Timo Sairanen 
 

21 § Junioritoimikunnan asiat 
Jyri Koskinen 
 

22 § Senioritoimikunnan asiat 
Hulda Nyberg esittelee 
 

23 § Muiden toimikuntien asiat 
 

24 § Tehtävälista (Liite #2) 
 
Käydään läpi tehtävälista ja tehdään siihen tarvittavat päivitykset. 
 

25 § Muut asiat 
 

26 § Seuraava kokous 
 

27 § Kokouksen päättäminen 
 



Tasoitettu Pääsiäisjoukkis

Katso henkilökohtainen tasoituksesi:
Tasoitus MP AP
+3 voittop. 0.00-10.00 0.00-2.00
+2 voittop. 10.01-50.00 2.00-5.00
+1 voittop. 50.01-70.00 5.00-7.00
0 70.01-100.00 7.00-10.00
-1 voittop. 100.01-200.00 10.01-20.00
-2 voittop. 200.00-400.00 20.00-40.00
-3 voittop. 400.01+ 40.01+

Esimerkit:
A. Robert Bjurström : 

MP AP
189,65 21,11

= -1 = -2
huomioidaan -2
tasoitus on -2
B. Jan-Erik Mattfolk:

MP AP
55,68 10,95
= +1 =-1

Ikä yli 75 vuotta +1
huomioidaan -1 ja +1 = 0
tasoitus on 0

Yleistä:
Jokaisella pelaajalla on tasoitus, joka on tasoitusluku kokonaistulosten voittopisteistä. 
Yksittäiset ottelut lasketaan normaalisti. Tasoitukseen huomioidaan pelaajan AP 
(arvopiste) tai MP (mestaripiste), huomioiden se, kumpi tuottaa matalamman 
tasoituksen. Yli 75-vuotiaat pelaajat saavat omaan tasoitukseensa +1, mutta eivät 
kuitenkaan voi saada yli +3 tasoitusta. Kilpailun tulokset huomioivat alusta asti 
tasoitukset joukueille.
Kilpailusta julkaistaan yhdet tulokset, joiden mukaisesti jaetaan sekä mestaripisteet, 
että palkinnot.



SBL hallituksen ja toimiston työlista 1.1.2025 alkaen

NRO TEHTÄVÄ VASTUUHENKILÖ DEADLINE TILANNE LISÄTIETOJA

1. TYÖLISTA Hulda 13.1.2025 tehty jaetaan hallitukselle

2. Pohdi ja Viihdy Hulda 2026 käynnissä seuraavaksi tapaaminen ministeriö

3. Verkkosivut - uudet - selvitys Roope 1.7.2025 käynnissä

4. Kurinpitosääntöjen päivitys käynnistys Pekka 6.2.2025 käynnissä

5. MP-jako - muutosselvitys Milena 31.3.2025 käynnissä

6. Hallintomallin kehitys Fred 31.12.2025 käynnissä  ei välitöntä kiirettä

7. SM-kilpailujen arviointi ja kehittäminen Hulda 1.6.2025 käynnissä KKOR

8. Kivat pelit Hulda 31.12.2025 käynnissä

9. Tuki kurssilaisten integroimiselle kerhoihin Crippan 31.12.2025 käynnissä

10. Hanko 2025 Finn käynnissä Pelipaikka varmaksi kokous 3/2025

11. Bridge Areenan uudistukset Jarmo 31.12.2025 tehty INVA WC ASAP

12. Yhdenvertaisuus- ja tasa-arvosuunnitelma Fred syyskokoukseen käynnissä

13. Vastuullisuusohjelma Fred syyskokoukseen Antidopingoping ja kilpailumanipulaatio

14. Jäsenkysely Pekka (Hulda+Milena) 15.5.2025 käynnissä

15. Bridgeliigan sääntöjen päivitys Timo 15.3.2025 tehty kilpailutoimikunnan käsittelyyn

16. SBL:n toimintasääntöjen päivitys Fred syyskokoukseen ainakin leikkuri(äänisysteemi) - kokoonkutsuminen ja etä ennakkoilmoittautuminen

17. Hangon viikon ohjelma Hulda (Timo) kokous 3.

18. SBL 90-vuotta 2026

19. Suomen Cup palkitseminen Hulda kokous 3. jatkuu luultavasti kokouksen 3/2025 jälkeen

20.


